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With almost three thousand years of history, Iran is home to one of the world's richest
and most complex cultures. Yet to the average American the name Iran probably
conjures up an image of a remote and upstart country inhabited by a people whose
religious fanaticism is matched only by the intensity of their disdain for the United
States and its values, who speak an obscure tongue called Farsi, and whose identity is
not clearly distinguished from that of their Arab neighbors. This work offers an
objective and engagingly written portrait of the Iranian people and their complex
history from the perspective of one of the world's foremost experts on the country. It is
ideal for student use and for the interested reader. Following a timeline of key events in
the history of Iran and an overview chapter of the land and its people today, ten
chapters trace the history of the country from its roots in prehistory to the many
cultures and civilizations that ruled the area before the nation state was forged in the
early 20th century. The only completely up-to-date history of Iran, the work covers in
detail the era of the Shah, Khomeini and the Islamic Revolution, the Khomeini era, the
era of reconstruction, and contemporary Iran at the dawn of the 21st century. Short
biographical profiles of key historical figures, a glossary of terms, and a bibliographic
essay add reference value to the work.
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这位先生还是拿了伊朗国家奖的，这本书有些地方的翻译兼职一塌糊涂，应该是赶时间
或者是让学生译的吧！不然怎可能连我这种小屌丝都能看出错误！！哎
这本伊朗史翻译的版本也不好，在伊朗史方面还有比这个丹尼尔写的更好的  

-----------------------------
看完以后，我有一种感觉，伊朗的历史就像布朗运动或一首赋格曲，主旋律是无序且交
相出现不停纠缠，而秩序是间奏。不像美索不达米亚上一些早熟的文明，伊朗文明出现
的时间恰到好处，吸收了巴比伦亚述埃兰吕底亚的各家之长，曾一度称雄古代世界的中
心数百年。之后数番外族入侵，...  

-----------------------------
一入中东深似海！这片历史极其悠久（或许是人类有记载历史最悠久的）且动荡变换最
为剧烈的地区的国别史几乎个个都是块难啃的骨头。埃及开了个头，这不第二个我选择
了伊朗，顶着波斯光环标签数千年直到今天仍旧占领国际新闻主要版面的国家。
中东世界三大民族阿拉伯人、突厥人、...  

-----------------------------
《伊朗史》主要讲述了是繁荣兴衰史，一个民族之所以繁荣必然有其不同凡响的理由，
一个民族坠落也肯定是多种因素共同作用的。提起伊朗，我们当然想到的就是神秘的东
方波斯古国，夹在伊拉克、巴基斯坦、阿富汗之间的伊朗以其独特的民族自尊心和勇气
。敢于和自称世界警察的美...  
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